
Zápis z jednání VV Pražského badmintonového svazu, z.s. dne 23.11.2020 12.00 

hod, PTU - Hanusova 347/16, Praha 4 

Přítomni: Halka Bitmanová HB, Markéta Osičková MO, Romana Loskotová RL, Jan Jurka JJ, Miroslav 

Loskot ML, Ondřej Lubas OL (host) 

 

1. Logo PBaS 

- Bylo rozhodnuto o definitivní podobě loga, od tvůrce budou vyžádány varianty pro jeho 

používání. 

 

2. Informace z ČBaS  

- Předseda ML informoval, že se dne 3.11.2020 zúčastnil on-line VV ČBaS, kde Správní Rada 

předložila mimo jiné návrh na vyšší finanční podporu reprezentantů. Hlasování o tomto rozpočtu 

nebylo Správní Radě umožněno, návrh na vyšší finanční podporu reprezentantů nebyl VV 

v hlasování dostatečně podpořen, proto nebyl odsouhlasen. 

- Byla vedena diskuse o právech schvalování rozpočtu ve stanovách ČBaS 

- Dále byla vedena diskuse o systému výpočtu delegátů na VH ČBaS. Padl jednoznačný názor, že 

oblast Praha nechce měnit současný systém, tedy výpočet pouze z členské základny. 

 

3. GRANT hlavního města Prahy pro rok 2021 

- Byly osloveny všechny kluby v oblasti. Kluby, které zaslaly požadované podklady a splňují 

podmínky, budou zařazeny do žádosti o grant. Byly dohodnuty váhy jednotlivých kritérií (členská 

základna 20%, výkonnost 80%).  

- Od roku 2021 je nutné, aby i hráči kategorie U11 měli hráčskou licenci, protože jinak nemůžou 

být v grantu zařazeni mezi členy ČBaS i když se zúčastňují turnajů. 

 

4. Pozice předsedy STK Prahy 

- Od 1.7.2021 bude uvolněna pozice předsedy STK, na tuto pozici bude vypsáno výběrové řízení 

 

 

Zapsal Miroslav Loskot 

 


